Suppiemental Report
JCSO 99.7625 / FBI 174A-DN-37419 / CONTROL NUMBER: DN10006
Investigtor Dan Pfannenstiel / West Metro Fire / 303-989-4307 Extension 530

On April 27, 1999 at 1200 hours [ met with Margaret Burns and her father, Les Burns, at West Metro Fige
Statios # 12 in Littleron, Colorado for the purpose of an interview. Mr. Burns stated that he did not wast 10
be present for the interview and therefore, sat in the kitchen with the on-dury fire fighters at Station # 12,
The interview took place in the station office, where there is no door. Mr. Bumns could observe this
interview at all rimes.

Prior to Mr. Burns leaving he wld me thart his older daughter, Leslie Ryan Burns (7-15-81), is a Senior at
Columbine High School and that she has “been g casual acquaintance with Dylan Klebold over the last six
years”.

Margaret Burns provided the following information about the Columbine High School incident, which
occurred on April 20, 1999

- Margarer stated that it is typical for the Sophomores to eat [unch in the cafeteria since they can not
drive, She stated that she left math class at about 11:05 or 11:10 a.m. (not knowing the exact time of
the bell schedule). She stated that from math class she walked with Jaderia Tollafero (sic / female) to
the locker of Denea Peterson {sic). Denea's locker is located in the back ball area.

- Margaret stated that she and Jaderia then went to their lockers, which are located at the top of the stairs
near the Library Margare: estimates that the time was about 11.10 or 11:15 a.m. by now. She
believes that she did get into the cafeteria before |1 15am.

- Margaret stated that she and Jaderia walked down the stairs and into the cafeteria. She stated that they
went to their typical table near the food line ideatified as “AAA of BBB” (in the FBI evidence
diagram). She stated that when she sat down the following were aiso at the table: Angie Erghards {sic/
lives in Highiands Ranch), Kelsey Bare (sic / female / lives on South Garland Way), Stephanie Larsen
(sic), Jili Shakowski {sic / 972-9644), Casey (female / on varsity soccer team). Margaret was wearing
blue jeans and a short sleeve biue and white top  She carries a black and tan backpack, which
contained her afterncon class books, purse and ber lunch.

- She stared that everyone was up and down getting food from the vending machines. She stated that
she was going to the vending machines near the Commons (by the food cart) with [ill and Kelsey, but
acmally went towards the stairs first. She stated that they were talking to someone at another table and
that Jill and this “other girl™ were reading a note. She did not know who this other person was or the
contents of the note

- Margaret stated that “this is when every thing started to happen™. Margaret stated that “some kid came
in the doors near the teachers lounge yelling, "get out, get down'™. She stated that “Mr. Sanders came
in and yelled ‘ger down’ 100”. She stated that she did not know whom this person (student) was that
was yelling.

- Margaret stated that she heard “a shot and new that it was real” so that she ran into the “bathroom”
near the east end of the kitchen and the auditorium. She stated that she stayed in the bathroom for
about “ope minute” with several other students. of which she can not remember. She stated that she
thought the “shots were coming from the Comumons area”  She stated that she then left the bathroom
and went to the auditorium with a “bunch of smdents and Mr Andreas, the choir teacher™ She stated
that they were all in the center of the auditorium for about “three to five minutes”,

- Margaret stated that more shots were fired from “the doors”, but she is not sure “what doors”, She
stated that a janitor carme in and that he (the janitor) led them out the “east auditorium door, at the edge
of the Commons”, She stated that thev then went cutside and to the field. She stated that she did hear
at least one more shot while standing outside, which then made “everyone scatter again”

- Margaret stated that she did not see the “shooters” at any time She stated that she “could not
distinguish the difference from a borub and a gun shot, but that there were twoe different sounds”. She
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stated that “it couid have been two guns™, but that she has *never heard a real gun before” and is
therefore “not sure™.

- Margaret stated that she did ot see “anything odd"” meaning “large duffel bags or big backpacks”. She
stated that she did not see anybody “bring anything into the cafeteria™.

- Margaret stated that the Trench Coat Mafia is “just there own lirtle group, but not a gang” She stated
that she “didn’t see any harm coming from them while they were in school”. She stated that she knew
Dylan Klebeld from Elementary School and that he was a really “normal kid in fifth or sixth grade”.
She stated that she did not have any contact with Dyian at Columbine High School. She stated that she
did not know Eric Harris at all.

- She stated that she did hear “about the making of pipe bombs”, but that it was “gossip” and “can’t say
who told her”. She stated that this occurred at the beginning of the school year. She again, stated that
this was “gossip” and “just filtered through the school”. She stated that she “never really gave it
another thought”,

- She stated that she “bad no idea that this was going to happen”. She stated that there was “nothing to
be suspicious about at school”, prior o this all happening.

I gave Margaret Burns and her father my business card should they need to have a contact regarding this
incident. Inciuded with this report is the diagram that Margaret drew her location, entrance into and exit
out of the cafeteria.
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! have read the foregoing statement and the facts contained therein are true to the best of my knowledge and belief. !
do not maintain that it contains ail of the facts or details of the incident, but only those facts about which | have been
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|
v UPDATED APRIL 26, 1999 # O =56
TEAM FOUR INTERVIEW GUIDELINE Sosk Bushman
MINIMAL QUESTIONS TO BE ASKED

1. Did you ever see the two large duffel bags in the cafeteria 7 N ¢
2. Did you see anyone carrying or in the possession of those duffel bags, at a previous dme ? Nt

3. Did you see Eric Harris or Dytan Klebold either on Monday of Tuesday ? What were they doing ?
Whar did they say ? Were they with anyone else 7 pjo T ond  poo p(n.s'aﬂm. By , e
Merpay T Ml Hove Seere 4T sciba(
4. Did you leave anything behind in the cafeteria or anywhers eise in the schoot ? aad
pAcke CAmTB Jam Spumt,  Beals, mise Trens,
5. Vgoéwere you with in the cafeteria 7 Where were you sitting ?
W\ A
6. Did yoJ see or tlk to any of the Trench Coat Mafia members on Monday ? Tuesday ? How about the
prior week or weekend ? NO’ T N T e

7. Have you heard anything from anybody else about other suspects, bomb making, gun buying, ete. 7 fvc:

8. What were you wexring ? Did you have a back pack ? Whae did it lock like and / or have in it ?
Lol ofnT) Dhnhe SHLTs Lupr Hor
9. How did you leave the cafetaria or the building 7 What were the events that made vou leave ?
Lot B ThRont s AudiTotiem, Sy Bueds 9osy ofl }JVSTLM.-»#MH Corm oot
10. What dime did you enter the cafeteria 7 Where did you come from (prior to the cafereria) ?  feltiuc s
19030 Am - SCLIDL ST S
11. Have them mark whers they were sitting, their route out of the building and whom they were with (if
kmowa) ? v w TH %\\\/ LiTT= ?A'T_ SQM.NCWN} g Ty Hudkcl*ﬂl-l%/
Aeg MACLNy Dowinsiaue DeSAw ies , “ZAciK Rzt Ry~ €211 dot Maiaz0
12. How did you exit the building 7 Where did you go when you got out and v’:vhatdxdyou see on the
ouside of the building 7

13. Do vou use the Intarnet ? If so, what is your scresn name ? Do you have an ICQ (aka: [ seek you /
similar to a char line) account ? Y“’S,f 'I‘.buu‘r'“t‘”' NAN

14. Do you know anybody with a “double pierced eyebrow” 7 No ; ‘s

15. Did you see or hear any unusuat anncuncements prior to the shootings 7 Do you know what the
“Thought of the day was” over the Rebel News Network (RNN)Y 7 g omeavar o440 Ufzw 2 bl T

o e 1 Her e

16. Can you provide any further information on the members of the Trench Coat Mafia ? NG,

17. Ask the parents if the kids bave told them anything eise ? Different ?

b"“—”‘@"""““"" ot T Susy wkhe
Susp ¥ L ptaeins B DusTen ) UL PATS WAT e, 25 -525,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transeription 5/26/99

Sarah Jean CAIN, DOB 12/17/82 was interviewed at her
residence, 6253 W. Caley Ave., Littleton, Celecrado, on May 11,
1999 ata approximately 10:00 AM. She was advised of the personal
and professional identity of the writer and the purpose of the
interview. CAIN advised that she had spoken with her parents at
the writer’'s request regarding the interview, but that they were
not at the residence and weould be arriving shortly. CAIN advised
that it was all right with her parents if the interview was begun
before they were present.

CAIN stated that she is a sophomore at Columbine High
School and has "A" lunch pericd. ©n April 20, 1939, she entered
the cafeteria after coning from science class. She brought her
lunch on that day and sat at a table in the cafeteria. CAIN was
shown a copy of the cafeteria diagram, and identified the table
she sat at as being "LL" on the diagram. She advised that there
were approximately five other students sitting at the table with
her. She specifically recalled the following being present:
Sarah HOLTON, AnnMarie PATRICCA, Christina ROWER, and Laura
VANDERHAM.

CAIN stated that a short time after she sat down she
saw a number of students suddenly stand up. CAIN initially
thought a fight was breaking out, but then saw that a number of
students started climbing under their tables.

CAIN looked in the direction of the windows on the west
side of the cafeteria, and cbserved what appeared to be a white
puff of smoke. At the same time she heard someone shouting for
people to run, and something about someone having a gun. CAIN
thought that the voice sounded like that of a male faculty
member, and speculated that it might have been Mr. Sanders. She
also saw custodians running back and forth.

CAIN heard several peopping sounds which she described
as sounding like firecrackers exploding. CAIN ran from the
cafeteria up the stairs to the upper level and then east down the
hallway adjacent to the math wing. She exitted the building via
the east door by the math wing, and ran across Pierce Street to
Leawood Park.

[nvestigation on 5/11/99 a Littleton, Colorado

13

File # 174A-DN-5741% / 99-7625 (Jeffco} Date dictated 5/26/99

by Agent Frank R. Vanecek, CEI

This document ontans neither revommendations nor sonclusions of the FBL It is the property of the FBY and is loaned 10 your agendy:
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i‘"D-302a (Rev. 10-6-95)

174A~DN-57419 / 99-7625 (Jeffco)

Continuation of FD-302 of Sarah Jean Cain .on 3/11/99 , Page

CAIN stated that a female faculty member she was not
familiar with was at the park, and told everyone to hide behind
trees. CAIN stated that she was at Leawood Park for about 5 to
10 minutes before she went home.

CAIN stated that she never saw the gunman, nor any
other unusual objects while in the cafeteria or running through
the school. She did not recall hearing any announcements at the
school that meorning.

CAIN advised that she did not know Eric HARRIS or Dylan
KLEBCLD. She had seen individuals wearing dark trench coats on
campus in the past, but had not heard the name “Trench Coat
Mafia” until after the shooting at CHS,

CAIN's parents did not return prior to completion of
the brief interview. CAIN's mother called and spoKe with Sarah
CAIN, who advised her that the interview had been completed. The
writer requested that Sarah CAIN ask her if she had any questions
for the writer. CAIN asked her mether and advised that she did
not.

1C-001- 002812
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Summary of Statement:
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1 have read the foregoing statement and the facts contained therein are true to the best of my knowledge and belief,
do not maintain that it contains all of the facts or details of the incident, but only those facts about which | have bee

asked.
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JEFFERSON COUNTY DISTRICT ATTORNEY'S QOFFICRE

SUPPLEMENTAL REPORT

Defendant: Docket Number:

Date: May 7, 1999 Case Number: 99-7625
174A-DN57419
CN 1881

Deputy D.A.: Investigator: Lauck

kbbb kb kbbb bbb rd bbb dhddi

Jennifer Camacho

5657 W. Elmhurst Ave,
Littleton, CO., 80127
303/972-3273

CHS student, in cafeteria.

On May 6, 1999, this investigator met with Jennifer Camacho at
her residence. Present during the interview were her parents.

Jennifer advised that on the day of this incident she arrived
in the cafeteria at approximately 11:10 a.m. after finishing her
fourth hour math class. She was shown a sketch of the cafeteria and
was asked if she could recall which table she had been seated at.
She indicated table "L" by circling it and by placing her initials
there. 8he advised that others at her table included: Brittany
Weeden and Stephanie Duffy.

She stated that at approximately 11:15 a.m., somecne began
yelling "Get down." She looked around and saw somecone standing on a
table or chair and she determined that this person was who was
yelling. She thought initially that this was either a joke or that
some persons were fighting but then heard what sounded 1like
gunshots. She said she could not tell where those were coming from
nor could she remember the number of shots. She said that a friend

1
JC-001- 002617



of hers, Heather Robets began to ¢ry and while she and Heather hid
under a table , many cf the students began to run up the stairs. she
stated that she got - up and ran up the stairs and thought she heard
more shocting behind her in the area of the Rebel Corner Store. She
said that while she was going up the stairs, she heard a very locud
explosion and felt the stairs shake. She advised that once upstairs,
she ran down a hall tcwards the science lab and observed a perscn
laying on the flcorin the hallway. She said this person might have
been Mr. Sanders but she was not sure. She stated that she ended up
in a science room which she thought was that of a teacher known to
her as Mr. Cash. She said she left that room and went into another
room occupied by nineteen other students. She thought this was Mr.
Freizen's room. She advised that they remained in this room for
approximately four hours, until SWAT officers came in.

Jennifer stated that she thought she saw Dylan Klebold standing
cutside the library. She said he was wearing a black trench cecat and
a black cap, on backwards and that he had long hair. She advised
that she was acgquainted with Eric Harris only in that he would often
spend time hanging out at the Rebel Corner and they would
occasionally talk about nothing in particular. She said she had not
geen Dylan or Eric in the days prior to this incident and had not
spoken to Eric any time recently.

Regarding her previcus statement made on the day of this
incident:; she advised that the person she was referring to was
Dylan. "They had explosives,"” had no basis in fact, but was an
assumption made by Jennifer. She advised that the time she gave,
12:30 should have been 11:30 a.m. She had written that "they started
shoot at the window." She was referring to when Mr. Cash had been
placing a table against the zoom's door as a baricade and a shot
evidently penetrated the door's glass window and went into the
table.

Investigation continues.
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** UPDATED APRIL 28, 1999 **
TEAM FOUR INTERVIEW GUIDELINE
MINIMAL QUESTIONS TO BE ASKED

CAM.«?CHO} JE~vri e CAS 18YH

1. Did you ever see the two large duffel bags in the cafeteria? O

2. Did you see anyone carrying or in the possession of those duffel bags, at a previous dme 7~/ C

3. Did you see Eric Harris or Dylan Kleboid either cn Monday of Tuesday ? What were they daing ? 4o
What did they say ? Were they with anyone else ?

4. Did you leave anything behind in the cafeteria or anywhers else in the school 7.A/7
5. 'Who were you with in the cafereria ? Whers were vou sitting ? fag‘f)o'\‘r

§. Did you se= or wlk to any of the Trench Coat Mafia members an Monday 7 Tuesday 7 How about the g
prior week or weekand ?

7. Have you beard apything from anybody else about other suspects, bomb making, gan buying, ete. 7 A/ 3
8. What were you wearing ? Did you have a back pack ? Wha did it lock fike and / or have in it ?

9. How did vou leave the cafeteria or the building 7 What were the events thar made vou leave 7 ;"{E[’Jcekr'
10. What ime did you enter the cafeteria ? Whers did you come from (prior to the cafersria) ? TENonT

11. Have them mark whare they were sitting, their rouces cuc of the building and whom they were with if
kpown) ?

12. How did vou exit the building ? Where did you go when you got out and what did vou se on the /l:r;c-\ -~
outsicle of the building ?

7~

ila Do you use the Internet 7 If so, what is your sczeen name 7 Do you have an ICQ) (aka:Isesk you /' ~vp
(S sirnilar to 2 chat line) account 7

@ Do you know anybody with a “double pierced ayebrow™ ? A D

15. Did you see or hear any unuseal announcements prior to the shootings 7 Do you imow whatthe ./ &
“Thought of the day was” over the Rebel News Network (RNN) ?

16. Can you provide any frther information on the members of the Trench Coar Mafia ? w2

17. Ask the parents if the kids bave told them anything else ? Different ? o

JC-001- 002619
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CASE NUMBER 99-7625
SUPPLEMENT REPORT
REPORTING AGENCY: JEFFERSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE
REPORTING OFFICER: SK WYGANT 1001 %/
DATE OF THIS REPORT: 081899
CASE STATUS: OPEN

WITNESS INFORMATION

CONTROL NUMBER 2402

JENNIFER CAMACHO DOB 080383

5657 W. ELMHURST AVENUE, LITTLETON, COLORADO 80128
PHONE: 303 972 3273

STUDENT: COLUMBINE HIGH SCHOOL

INVESTIGATION

On 081799 I telephonically interviewed Jennifer Camacho, a student at
Columbine High School. Police had previously interviewed her. Jennifer
was at school and in the cafeteria when the shooting incident began. She
recalled sitting at a table in the cafeteria closest to the food line and next to a
window. She said that her table was in the right corner of the cafeteria.
While she was sitting at the table she heard a lot of commotion and then
thought that somebody was fighting. She could not see anything, but could
remember all of the students saying to get down and hide. She did get on the
floor and hid for a few moments, then she heard gun shots. She saw her
friend Heather Wrabetz crying so she went to comfort her.

Camacho saw other students running up the stairs, so she left the cafeteria
and run up the stairs and ran down the hall. She ran into a science room, Mr.
Craft’s room. She waited in the science room for about four hours, until she
was rescued by SWAT. She was escorted by police to Leawood Park and
then bussed to Leawood Elementary.

She did not see the shooters; she only heard the shooting. She denied having
prior knowledge of this incident.

Camacho did not know Klebold. She did know Eric Harris. She had tatked
to him before in the cafeteria. Her conversation with him was about their
mutual dislike for jocks. She said that he never talked about killing or
destructive things.

3¢-004-002621
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Camacho denied knowing any Trench Coat Mafia members and denied
being a member herself. Camacho said that she was not in the cafeteria
earlier in the day on the 20®.

. DISPOSITION: CASE OPEN
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ver Police Department
STATEMENT

Page of Pages @n Case No. U -3057

Making Statement is:

O Officer O Withess 0O Person advizsed

County State Zip Code

Social Security No. Data of Birth / Senal No.

Courty State Zp Code

Dats Time
Hours

Concaming an Bcident ocosring It Locxtion whers statement taken:
Summary of Statement:
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! have reed the foregoing statement and the facts contained therein are true to the best of my knowledge and belief. |

do not mairtain that it contains all of the facts or details of the incident, but anly those facts about which | have been
asked.

Date O AaM
o rPM

Tare Staternent Compisted

Signature of Person Making Statement
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/19/99
‘FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE

INFORMATION CONTROL NUMBER DN3434, FBI: 4A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

SUSPECTS: Eric Harris
Dylan Klebold

WITNESS: Campbell, Mary dob: 5/12/84
7911 W. Glasgow Place
Littleton, CO 80123
303-978-1908

Ruth Campbell (Mother)
7911 W. Glasgow Place
Littleton, CO 80123
303-978-1908

Steven Campbell (Father)
7911 W. Glasgow Place
Littleton, CO 80123
303-978-1908

INVESTIGATION:
On 5/17/99, I was assigned information control number DN3434 for follow up investigation. The information
control narrative stated that Mary Campbell is on the original cafeteria backpack list. There was also a notation

attached to the information control sheet indicating that the interview should be made a priority.

On 5/18/99, I responded to 7911 West Glasgow Place and met with Mary Campbell and her mother, Ruth
Campbell. Mary Campbell confirmed that she had been in the cafeteria when the incident began.

Pagelof 6
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/19/99
SFENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
iNFORMATION CONTROL NUMBER DN3434, FBI: 4A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

Mary Campbell said that on 4/20/99, her mother had driven her to Columbine High School and that she had
arrived at approximately 0720 hours. She said her mother dropped her off at the main entrance by the office.
She entered the main doors and went to her locker, which is #1616, which is located by the gymnasium. She
said that she then visited with some friends in different hallways of the school, and then went to her first hour,
Foods & Cooking class, which is taught by Ms. Zarr. She said from first hour she went to her second hour
Language Arts class, which is in the main math hall. This class is taught by Mrs. Bowhack. From there she
went to her third hour Science class, which is on the main level in the Science hall, taught by Ms. Mosier, then
went to her fourth hour Keyhoarding class, which is taught by Mr. Sanders. Campbell said that at no time

between these classes did she go to her locker,

Campbell said that from her fourth hour keyboarding/typing class she went directly to the “A” lunch. She

wed both maps of the commons area and identified table “L” as the table that she had been seated at. She
said that she was seated at the table with Brittany Weeden, Jennifer Camacho, Bryan Grande, Keni (female, last
name unknown), Joey Marcott, and Mike Gagre. She said that when she arrived in the commons, she went right
to the table, placed her pack at the table, and then went to the service line where she purchased nachos kiwi. She
estimated that she arrived in the commons at approximately 1 1:12am. She said that at 11:15 she was back at her
table and started to eat. She said that she remembers eating several chips and then noticed students that were
near the windows, getting down under tables. She said that at that point she looked out the window and saw one
of the gunmen coming down the stairs outside of the building around the cafeteria. She said that at the time she
didn’t know who it was, but has since seen photographs, and has identified this subject as Dylan Klebold. She
further describes him as a white male, student age, wearing a black trench coat. She thought jeans or dark pants.
She said that he was very tall and skinny and was wearing a bail cap. She couldn’t remember the color of the
baseball cap, but said he was wearing it with the bill in the proper position. She said she saw him come to the
bottom of the stairs, and said that he had a gun in his left hand. She said that she could hear gunshots, but did

not see this subject firing a gun, although he could have been. She described the gun as being a long gun,

Page2of §
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LAKEWOQOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/19/99
SFENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE

1NFORMATION CONTROL NUMBER DN3434, FBi: 4A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

possibly a rifle or shotgun. She said that she then got down on the floor and lost sight of this suspect. She said
that while she was getting down, she looked across the cafeteria and noticed that most of the students had fled in
either the kitchen area or upstairs. She said that she, Brittany, Keni and Bryan, all stayed near the table and had
lied next to the wall. She said that it was a short time after she’d lost sight of the suspect that he then appeared
again by the student entrance into the cafeteria near the stairs. She thought he may have gone around the south
side of the cafeteria and come in through the student entrance, aithough she did not see where he went or how
he’d gotten into the cafeteria. She said that he then disappeared and then a short time later, reappeared with a

second suspect, whom she described as Eric Harris.

Campbell again did not know who Eric Harmis was until after the incident and had seen pictures of Harris. She
also had seen him in the yearbook. She described Harris as a white male, shorter than the other suspect. She
yught he was wearing army pants, possibly army boots, and 2 white shirt. She said that the second time that
she saw Harris and Klebold, they came down the stairs and stopped on the landing before coming totally into
the cafeteria. She said that, although she can’t recall the exact conversation, Harris seemed to be ordering
Klebold in what to do. She felt that Klebold was doing things to try and impress Harris. She said that from their
position on the landing of the stairwell, they began to shoot across the cafeteria, towards the center of the
cafeteria. She said that after they were shooting, they walked into the cafeteria towards the service line. She
said she couldn’t be exactly sure of their path, as they went near the service line over toward the kitchen. She
said occasionally they would throw a pipe bomb into the center of the cafeteria. She said they then got in front
of the service line and began shooting again towards the middle of the cafeteria, but now in a southerly direction
towards the exit doors. She said they threw several more pipe bombs and then suddenty there was a large
explosion and a large fireball. Campbell said that she could feel the heat from the firebali coming in her
direction, and she and the other students decided to run out the south door at that point. She said they ran out the

south doors and then hid in the parking lot behind several vehicles.

Page 3 of 6
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-388568
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/19/99
FENSE: ACA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE

1INFORMATION CONTROL NUMBER DN3434, FBI: 4A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

Campbell said that there was conversation between Harris and Klebold in the cafeteria, however she couldn’t
recall exactly what they were saying. She did say that she heard one of them commenting about how much fun
they were having, and something to the effect “this is so much fun”. Campbell said that both suspects were
firing weapons and that there two distinct weapon sounds as they were shooting. She said she didn’t actually

watch the shooting, as she was trying to stay concealed m her position.

Campbell diagramed this on the cafeteria diagram; the orange highlighter indicating her path into the cafeteria,
the purple highlighter indicating her path out. In red she diagramed where she first saw Klebold, which [ have
in tum labeled 1A. She then marked where she saw Klebold the second time, near the student entrance, which I
have labeled 2B. She then labeled where she saw Harris and Klebold come down the stairs, which I have labeled
1C and 3C. She indicated with red arrows their path through the cafeteria as best she could recall to the point
:re they were shooting at the center of the cafeteria. These are labeled HD and KD. The green arrows that
were drawn, indications by Campbell of direction of weapon fire from the suspects. The half green crescents

are areas that Campbell feels were being targeted by the suspects when they were shooting.

Campbell said that when she and the others were by the cars, they were evacuated by a SWAT team, over a

fence and through the soccer field; they were then driven to Clement Park.

Campbell describes her backpack as black in color, containing white folders for her foods class, a pink folder
and a purple binder, a white hinder and assistant notebook, school ID and miscellaneous pens and pencils.
Campbell said that she was wearing purple shorts, had her hair in a French braid, and she was wearing her

running shoes, as she had a track meet that afternoon.

Campbell said that she’d never heard of the trench coat mafia until this incident. She said that she had seen

Dylan Klebold in the school on several occasions but didn’t know it was him until after the incident occurred.

Page4of 6
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/19/99
“ENSE: AOCA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INnFORMATION CONTROL NUMBER DN3434, FBI: 4A-DON57419, JCSO: CR #99-7625

She said that she has had no problems with anyone in the trench coat mafia and has heard of no other students
who were having problems. She was also unaware of anyone picking on members of the trench coat mafia. She
said that she did see part of the Rebel News Network and did remember seeing four:twenty (4:20), but didn’t
say anything; but understood that 4:20 stood for the fact that it was National Pot Smoking Day. Campbell does
have Internet access at home, but does not have an ICQ account, and did not nor has not accessed any trench
coat mafia sites. Camnpbell estimated that she was in the cafeteria, from the beginning of the incident until she
was evacuated out to the cars, for approximately one hour. Campbell does not know anyone with a double
pierced eyebrow. She has not heard of any students talking about bomb making, gun buying or weapons, and

ammunition acquisition, and she could provide no further information that might be helpful to the investigation.

Campbeil was questioned about any possible third suspect being involved with the two, either actively or
:by, and she said that she never saw or heard any conversation between the two about a third suspect, and

never observed a third suspect.

Campbell also stated that she has an athletic locker near the gymnasium which contains all of her athletic gear

and track equipment.

Page5of 6 JC-001- 002630



LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 79-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/19/99
"FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER DN3434, FBl: 4A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

ADDITIONAL WITNESSES:

1. Weeden, Brittany /

Camacho, Jennifer «

Grande, Bryan ¢

Marcotte, Joey v

Gagre, Mike v

Kent (female student, last name unknown) <

SN e

These students were all at or near table “L” when the incident began.

N A, 5.29-99 \\Yfk\/ 5/’/2_}"/2?
Derﬁrﬁ s Signature/Number/Date Sergeant’s kignamre/?\fumber/Dare

jib

34
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LAKEWOQOD POLICE DEPARTMNENT

offense: MURDER ce¢: 99038854
vierin: R-1 SCHOOLS pata: 05 /OS /99
Agent: 1173 STEFFES, TIMCTHY Page: 1.2

v agt: L1197 GIRSON . Kay: L11448%1633¥1173
Dispa: REPORT INCOMPLEH Date:

SUPPLEMENT

___________________________________________________________________________

ASSQCIATED CASE REPORT NUMBERS:

Jefferson County Sheriffs C.R.: 995-7625
FBI control number: 174A-DIV-57419

SUBJECT: CAPRA, PETER VINCENT
DOB: 10/04/82
6655 West Prentice Ave.
Litctleton, CO. 80123
(303) 738-5790
PARENTS :
MOTHER: Nancy Capra
FATHER: Peter Capra

OBSERVATION / INVESTIGATION:

On May 4, 1999 I was assigned to interview Peter Capra a student at
Columbine High School who might have been in the cafeteria during the
shootings.

On May S5th at 0930 I went tc 6655 W. Prentice Ave. and contacted Peter
and Nancy Capra. Peter confirmed that he had been in the cafeteria at the
time of the shootings, and he reported that he had been sitting at table
labled “K"J9n the diagram marked "Capra". Peter advised that he was with
John Owens ¥ Joel (last name unknown) and several subjects whose names he
did not know Peter said that John Owens would know the other subjects
names and Joel's last name. Peter reported that he arrived in the
cafeteria at about 11:10AM. At this time he did not see anything like a
duffel bag in the cafeteria, but he said that there was a large number of
back packs already on the floor

Peter said that while he was eating the students sitting in the
north-west corner of the cafeteria, at tables identified as WW, VV, UU, 8S,
TT, YY, and XX began diving under the tables and acting like they were
"swatting bees". Peter said that he thought bees had gotten into the
cafeteria. At this same time a lady standing by the stairs to the library
hall shouted for every to hit the ground. Peter related that his table got
down and at this time he heard approximate five shots. They waited under
the table for a short pericd of time and then ran into the lower level of
the auditorium on the east end of the cafeteria. Peter said that he went
up the stairs to the upper level of the auditorium and got into a group of



LAKEWOOD CO PD  2ege 2 of 2 # 99038856
Supplement 05/05/99 1173 STEFFES, TIMOTHY

students perparing to go out the north door into the north mail level hall
when a teacher stopped them and told them to remain in the auditorium.
Peter said that the group waited for about twenty minutes in the auditorium
until a janitor directed them to go out the south-east cafeteria enterance.
Peter reported that the group exited the auditorium through the lower level
and left the school by way of the hall way leading to the east from the
cafeteria and then to the south through a cafeteria level class room hall
anéd into the student parking leot. From the lot Peter advised that he went
to a park on the east side of Scuth Pierce Streset where he waited for about
thirty minutes. From the park Peter advised he went to a friend's (Dan
Lott) house where he called his meother,

Peter reported that he did nct see who was shooting nor did he see
anyone carry a duffel type bag into the cafeteria while he was there.
Peter did say that a friend, Tony Hasman, was standing in the serving line
when the shooting started and might have observed what occurred. Peter
continued to say that Lindsey Frank's brother (name unknown) had observed
the shooting that cccurred con the hill. Peter gave me a phone number of
470-7440 for the Franks.

Peter reported that during his third period science class he had
noted a mild oder similar to sulfur in the class rcom. Peter indicated
that the science class was located in the class room directly across the
south main level hall from the stair way leading to the cafeteria. Peter
said that he reported the oder to the teacher and she replied that the
ventilation in the class rooms is interlinked and the smell might be
coming from another science room. According to Peter that he also noticed
the same odor, but much stronger, in the south-east exit from the
cafeteria.

Peter said that he does not know anyone associated with the Trench
Coat Mafia and has had no contact with any of its members. Peter reported
that he did have a class with Eric Harris during the first semester last
year but he had no contact with Harris. Peter advised that he had heard
no rumors about the impending trouble or anything having to do with a
celebration for Hitlers birthdate.

Peter could provide no additional information and the interview
concluded at 1010 hours.

Diepe: REPORT INCOMPLETE Date:

Agent: 1173 STEFFES ' TIMOTHY Printad: 05/06/99 09:08

Sergeant:

______________________________________________________________________ *EQOR™*
002637
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LAEKEWOOD POLICE DEPARTMENT

ofsense: MURDER ms: 99038856
viceim: R-1 SCHOOLS pace: 05/05/99

Page: loe 2
Inv Agt: 1197 GIRSON

Key: 13448%1638+1173

STUPPLEMENT
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ASSOCIATED CASE REPCRT NUMBERS:

Jefferson County Sheriffs C.R.: 99%-7625
FBI control number: 174A-DIV-57419

SUBJECT: CAPRA, PETER VINCENT
DOB: 10/04/82
6655 West Prentice Ave,
Littleton, CC. 80123

. (303) 738-5750

PARENTS :
MOTHER: Nancy Capra
FATHER: Peter Capra

QBRSERVATION / INVESTIGATION:

On May 4, 1999 I was assigned to interview Peter Capra a student at
Columbine High School who might have been in the cafeteria during the
shootings.

On May 5th at 0930 I went to 6655 W. Prentice Ave. and contacted Peter
and Nancy Capra. Peter confirmed that he had been in the cafeteria at the
time of the shootings, and he reported that he had been sitting at table
labled "K" on the diagram marked "Capra". Peter advised that he was with
John Owensg, Joel {last name unknown) and several subjects whose names he
did not know. Peter said that John Owens would know the other subjects
names and Joel's last name. Peter reported that he arrived in the
cafeteria at about 11:10AM. At this time he did not see anything like 2
duffel bag in the cafeteria, but he said that there was a large number of
back packs already on the floor.

Peter said that while he was eating the students sitting in the
norch-west corner of the cafeteria, at tables identified as WW, Vv, TU, 88,
TT, ¥¥, and XX began diving under the tables and acting like they were
"gwatting bees". Peter said that he thought bees had gotten into the
cafeteria. At this same time a lady standing by the stairs to the library
hall shouted for every to hit the ground. Peter related that his table got
down and at this time he heard approximate five shots. They waitsd under
the table for a short period of time and then ran into the lower level of
the auditcrium on the east end of the cafeteria. Peter said that he went
up the stairs to the upper level of the auditorium and got into a group of
students perparing to go out the north deor into the north mail level hall
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when a teacher stopped them and told them to remain in the auditorium.
Peter said that the group waited for about twenty minutes in the auditorium
until a janitor directéd them to go cut the south-east cafeteria enterance.
Peter reported that the group exited the auditerium through the lower level
and left the schocl by way of the hall way leading to the east from the
cafeteria and then to the south through a cafeteria level class room hall
and intc the student parking lot. From the lot Peter advised that he went
to a park on the east side of South Pierce Street where he walted for abous
thirty minutes. From the park Peter advised he went to a friend's (Dan
Lott) house where he called his mother.

Peter reported that he did not see who was shooting nor did he ses
anyone carry a duffel type bag into the cafeteria while he was there.
Peter did say that a friend, Tony Hasman, was standing in the serving line
when the shcoting started and might have observed what occurred. Petsr
continued to say that Lindsey Frank's brother (name unknown) had cbserved
the shooting that occurred on the hill. Peter gave me a phone number of
470-7440 for the Franks.

Parer reported that during his third pericd science class he had
noted a mild oder similar to sulfur in the c¢lass room. Peter indicated
that the science class was located in the class room directly across the
south main level hall from the stair way la2ading to the cafatsria. Peter
sald that he reported the oder to the teacher and she replied that the
ventilacion in the class rooms is interlinked and the smell might be
coming from another science room. - Acceording to Peter that he also noticed
the same odor, but much stronger, in the south-east exit from the
cafeteria.

Peter said that he does not know anvone assoclated with the Treach
Coat Mafia and has had no contact with any of its members. Peter reportad
that he did have a class with Eric Harris during the first semester last
year but he had no contact with Harrig. Peter adviged that he had heard
ne rumors about the ilmpending trouble cr anything having toe do with a
celebration for Hitlers birthdats,

Peter could provide no additional information and the intervisw
concluded at 1010 hours.

___________________________________________________________________________

Ageant: 1173 STEFFES i TIMOTHY Printed: 05/07/99 17; 12
Sargeantc: 1514 HINKLE ’ GEORGE 05/07f99 13 112
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LAKEWOQOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
PORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 29-38356
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE QF REPORT: 04-27-99
OFFENSE: AQA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE! JEFFCQ SHERIFF'S OFFICE

SUSPECT:
ERIC HARRIS
DYLAN KLEBOLD

WITNESS:

INFORMATION CONTROL NUMBER: DN1043, FBI: 174A-DN57419, JCSO: CR#99-7625

1. CARDWELL, KRISTIN, DOB: 04-06-84
5235 West Lake Place, Littleton, CO 80123, 303-795-9850
Father: Mike Cardwell, 5235 West Lake Place, Littleton, CO 80123, 303-795-9850C, work. 303-784-6055
Mother: Judy Cardwell, 5235 West Lake Place, Littleton, CC 80123, 303-795-9850

INVESTIGATION:

| was assigned Information Control Number DN1043, witness of Kristin Cardwetll who had been identified

by criminaiistic units at Columbine High Schaol as being a student in the cafeteria at the time of the incident
Kristin Cardwell was identified by a backpack that was recovered in the Coiumbine High Schocl cafeteria.

On 04-27-99, Detective Sarnacki and | responded to 5235 West Lake Place where we interviewed Kristin
Cardwell. Her mother was present, however she did not want to be present for the interview, Kristin Cardwell told
us that a friend of hers, Dianna Schaffer, had driven her and Dianna to school on 04-20-89. She said that they
arrived at the school at approximately 0720 hours and that they entered through the main entrance. They went
to their lockers, which are located on the main hall on the left side directly south of the main entrance. She said
that after they got to their lockers and obtained their property they met with some friends in main hail way,
Deanette Muselman, Jamie Amo, Robin Carroccia, and Allison Bobb. She said that they talked with their friends
for several minutes and then Kristin Cardwell left to go to her first hour Spanish class. She said she walked to the
class with Patrick Caruso. She said that she then left her first class to go her secend hour class of jewelry. She
said that the oniy unusual thing during her jeweiry class is that Ben Wilson and Brandon Branson came to the door
of her jeweiry ciass and told her that they were ditching school. She said that Justin Wilson, Ben's brother, works
in the attendance office. She didn't know if Justin was going to cover for them or not. She said that they really
didn’t give any indication why they were ditching schoot aside from the fact that they don't like school, and she did

Page 1l of 5
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PORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-28856
VICTIM; COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 04-27-99
OFFENSE: AQA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE! JEFFCO SHERIFF'S OFFICE

not ieave with them. She said they made nc mention of any events that might be happening iater in the day She
said she then continued her jewelry class and then between second hour ang third hour she went to her math
class. Kristin Cardwell said that normally she wouid see DYLAN KLEBOLD between second and third hour and
that he was usually passed him the hallway directly north of the auditorium which connects the wings of the
gymnasium and the math classes. She said that she did not see him on 04-20-99.

She then left her third hour math class to go to fourth hour science class and then from her science class
when downstairs to the cafeteria for the "A” lunch. She said that she entered the cafeteria by going down the
stairs and then waiked along the south wall by the exit doors because that is the widest path through the cafetena
which is usually crowded and up along the pillars to her table. She drew on the map where she thought this table
was. She also identified this on the map as table "RR" however she couldn't be sure because the tables on the
map are aligned in such a way that they wouid not have been in the cafeteria. She indicated that when she arrived
at the table, most of the people were in line to purchase lunch but that the people that were sitting at her table

& Laureen Maes, Aaron Hoffman, Deannette Muselman, Lori Reynolds,’Jamie Klemet,/ and Jamie Amo.

Kristin Cardwell said that she placed her backpack on the table and immediately got in line and the line
extended out to the first pillar from the service area. She said that she just gotten her pizza when she looked over
to see Mr. Sanders come running from the area of the faculty lounge and a student by the name of Mark, (last
name unknown, possibly Offer} and Chris Marce. These three came running into the cafeteria yelling, “everyone
down, there’s a gun, a guy with a gun”. Kristin initially thought there was a fight and she and Jamie held hands
and dropped to the floor. She said they then heard gunshots coming from parking lot and she attempted to get
up and then saw what she thought was an explosion outside of the west windows of the cafeteria. She then
looked out of the south cafeteria windows by the exits and thought she thought she saw a female get shot ana
fall dcown. She also thought that she a girl named Alisha was outside and was going to heip this girt

Kristin Cardwell said that at this point people started running and screaming toward the stairs  She and
Jamie then got up and started running, thought they would try and get to the elevator  As they got to the elevator
they saw it was too crowded and then thought about going into the bathrooms but did not want to become trapped
So at this time, Mr. Andres and Mr. Andres, Jr. were opening the back door to the auditorium storage room and
were escorting students into the auditorium. She said that they went to the auditorium, went out onto the stage
and then ran through the auditorium to the upper doors. They exited out through a north door of the auditorium

Page20of 5
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LAKEWOOQD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
PORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38356
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 04-27-99
OFFENSE: ACA/JCOLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/ JEFFCQ SHERIFF'S OFFICE

and immediately to their west were severai doors that were closed, which lead down a hallway to entrance into
the library. Kristin Cardweil said that they could hear gunshots coming from that area so they ran up the hall
toward the main entrance, made a left, then a right, and anocther left which took them outside behind the
gymnasium. She said that they then ran {0 an area referred to as the “smoker’s pit” which is in Clement Park near
the tennis courts and batting cage. She said that when they arrived at the smoking pit, they heard that the
gunmen were chasing them and they all ran toward the fountain at Clement Park. She said that when she arrived
at fountain she met up with a friend, Christine Bell who lives nearby in the Leawood area and Christine invited her
to go to her house, which she did.

Kristin Cardwell couid not describe how many gunshots or explosions she heard but said that she heard
them the entire time she was running from the building. She estimated that from the time that incident began and
she ran to the bathrooms until the time she got out of the building was approximately five to ten minutes, with ten
minutes being on the long side.

Kristin Cardwell said that she not noticed anything unusual during the moming prior to the incident
occurring. She did not observe any backpacks or unattended duffie bags. She stated that it would not be unusual
for there be unattended backpacks or even duffle bags in the cafeteria as people routinely piace these items down
on the ground or chairs or tables to claim a spot and then go get on the lunch line.

Kristin Cardwell indicated that she had a biue Eastpack béckpack. There was some writing on the pack
which included her jocker combination, some Japanese writing and a pink heart. She said inside the backpack
is her math book, science book, some ink, her vocabulary bock, binders, pens, paper, a CD of "Drop Kick' a make
up case and a calculator, possibly two calcuiators,

Kristin Cardwell said that she was wearing a pale green tank top, gray sweater, jeans. and dlack boots

| asked her how she knew that she had passed DYLAN KLEBOLD in the hallway everyday She said that
she didn't know him until his picture was in news but it was definitely him that she passed everyday That he
occasionaily wore a shirt that said “ACL, where all the cool hackers are”. She said that words were spelled
strange. She believed “hackers” was spelled phonetically and that “cool” was spelied “Kwel® She said that shirt
was green with white lettering.

With regards to the “trench ceat mafia”, Kristin Cardwell said that while she was in Ken Caryl Middle
School, she had been told as an eighth grader that when she got inte high school she would run inte the group

Page 3 of 3
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LAKEWOQD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT

PORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856

VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 04-27-99
OFFENSE: AQA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/ JEFFCO SHERIFF'S OFFICE

known as the “trench coat mafia®. She heard that they were a fringe group, that they were good with computers,
and that they like to wear biack. She said she has never had any problems with the “trench coat mafia”. She said
that Robin Carroccia’s older sister, Amy had been the person who had told her that she would be okay because
most of the “trench coat mafia” were graduating when she was coming into Columbine High School.

Kristin Cardwell did not know of any other people, suspects or students talking about making bombs or

buying guns, or have experience with either HARRIS or KLEBOLD.

ADODITIONAL WITNESSES:

1

AR

10.
11.
12.
13.
14.
158.

DEANNA SCHAFFER -

DEANETTE MUSELMAN v~

JAMIE AMO Y~

ROBIN CARRQCCIA

ALLISON BOBB
These students were all present prior to first hour with Kristin Cardweill

BEN WILSON

BRANDON BRANSON
These two students contacted Kristin Cardwell and told her they were ditching school The only
reason they gave her was that they den't like schoot.

JUSTIN WILSON, brother of Ben Wilson.
He works in the attendance office and may have been aware of Ben Wilson and Branden Branson
leaving the school.

AARON HOFFMAN\-’/

MARK OFFER

CHRIS MARCO

LAUREEN MAES

LORI REYNOLDS~

JAMIE KLEMET‘/

JAMIE AMO/

02646
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
AORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM; COLUMBINE HIGH SCHOOL. DATE CF REPORT: 04-27-99
OFFENSE: ACA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/ JEFFCO SHERIFF'S OFFICE

These studentis were in the cafeteria at the time the incident began.
16. CHRISTINE BELL /‘5
This witness left the school from an unknown location and met with Kristin Cardwell at Clement
Park and Kristen to her residence.
17. AMY CARROCCIA
This witness is an older sister of Robin who told Kristin Cardwell about the “trench coat mafia
18. RYAN DEATHRIDGE/
This witness was apparently in the cafeteria when the incident occurred He was at Knisup
Cardwell's house when | went to interview him,

A Y Erro qzor rﬂT\ J4e? ‘;)/L Y 40
Deteé{.‘ey’signature!numberidate SergeLnt‘s signature/number/date / /

JC-001- 002647
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CONTINUATION o Reporting Agency Reperting Officer Case Report No

SUPPLEMENT X JCSO C SCHOSHKE 99.7625

Connecting Case Report Ne. Victim Name Original Report Date This Report

CONT. #3850 6-18-99

< ation 0 Offense Stemy; Open O Exceptionally Clearcd O | Recommend Case:  Review 0O

Reclassificaion O Cleared by Amest O Unfeunded a Closure O
'EE‘ Quantity Brand Name Description Serial No %’;gi'éﬁ chgiv':emd D:rnalaugeed
WITNESS

Carlan, Scott 11-21-82
6083 W. Indore P1. Littleton, Co. 80123 303 973-9313

On 6 -18-99 | spoke with Carlan’s grandmother who told me that Carlan has already been interviewed by Inv. L. Lock

of JCSO. She further told me that she was present during the interview.

No further information.

A
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CJN. JUATiON Reporting Agency TEporting Otfcer ase Kepor vo
SUP¥ MENT X JCSO LOCK 99-7625
F"’ .Lng Lase Report Mo ST NaTE LTZnal REPOMT Tate This Repor
. TOWNSEND 5/25/99
Classificanon X HOMICIDE Otfense Starus: Cpen x Exceptionaily Clearsd Recommend Casg: Review
Re-"ssification Cleared by amest Unfounded Closure
b Value Value Value
Noe Brand Name Description Serial No Stolen Recovered | Damaged
WITNESS:

. Scott Carlin  DOB: 10/21/82
8083 West Indore Place
Littleton, CO 80123
Ph: 303-973-9313

CONTROL NUMBER: 3658

INVESTIGATION:

On 5/20/99, | met with Scott Carlin at his residence, reference the shooting at Columbine High Schaool. |
asked Scott if he was in the cafeteria at the time of the shooting and he said he was. | asked if he could tell
me what happened. Scott said that at approximately 1100 hours he went to the Smoker's Pit to have a
cigarette. This was after his Math class. MHe said when he came back into the school he went into the
cafeteria and sat on a bench near the stairway. ! brought out a sketch of the cafeteria and asked Scott to
,‘mark where he was sitting. Scott put an arrow next to the steps and said there was a bench there where he
was sitting. | asked Scott what happened next. He said that he heard a janitor tell everyone to “get down”
and that everyone then got underneath the tables. Scott said everyone was under the tables for a short

tir intil he heard someone tell everyone to “run out of the cafeteria”. Scoft said everyone around him
wes to the auditorium. Scott said he remembered hearing a femaie student say "they have guns” and
“they’re shooting”. Scott did not know who the girl was who said that or who she was talking about that had
guns. |asked Scott what happened when he went inte the auditorium. He said there are two doors in the
auditorium and he was already in the auditorium when he decided to leave the auditorium through the
second door. Scott said when he opened the door and walked out Eric was standing in a hallway
approximately 50 to 60 feet away from him with a gun. | asked what kind of gun Eric had and he said he
believed it was a Tech 9. | asked what Eric was wearing and he said a white shirt and black panis. Scott
said while standing there, some girl from the auditorium pulled him back into the auditorium and then the giri
ran through the auditorium to the gym hallway. Scott said he looked out of the door again and Eric was still
there and that Eric gave him “a dirty look”, and then went back into the cafeteria. | asked Scott if he
observed Eric shooting anyone or shooting the gun. He said he just saw the gun in Eric’s hand but did not
see any shooting being done. 1 asked if he heard any shooting while he was in the auditorium or cafeteria
and he said yes, he heard numerous shots and some explosions. Scott said he also heard shots and
explosions once he left the schoal.

| asked Scott how he left the school and he said it was through the Language Arts hallway. Scott said once
through the haliway he left and went to Leewood Park. | asked if he recalled anyone shooting at the
students in Leewood Park and he said no, he did not. | asked Scott if he had seen anyone else in the
schooi with weapons and he said, no, just Eric. | asked if Eric said anything to him when he saw him in the
hailway and he said no, he did not.

JC-001-002652
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CCNTINUATION Repormng Agency Reporting Ofttcer (TR
SUPPL-EMENT X JCSO LOCK 99-7625
T necting Case Report No eam Hame Ungna " 1 R T ———
' TOWNSEND 5/25/99
Classification X HOMICIDE Offense Status: Open X Exceptionally Cleared Recomnmend Case: Review
Rertacsification Cleared by Arrest Unfounded Clasure

. Value Vaiue Vaiue
No | Brand Name Description Serial No Stolen Recovered | Damaged

| asked Scott if he remembered seeing two large duffel hags in the cafeteria and he said no, he did not. |
asked if he remembered seeing anyone carrying or in possession of two large duffel bags and he said,
“No™. 1 asked if he remembered seeing Dylan or Eric on either Monday or Tuesday and he said he did see
Eric on Tuesday. | asked Scott if he left anything behind in the school and he said "No”. | asked Scott if he
had seen or talked to any of the Trench Coat Mafia members on Monday or Tuesday. He said he did not
recall. | asked if he remembered seeing any of the Trench Coat Mafia members during the prior week. He
said he thinks he saw Ted Baker, Chris Morris and Bryan Sargent the week hefore the shooting in the
school. | asked if he talked to any of the Trench Coat Mafia and he said no, he did not. | asked if he had
~eard anything about anyone else having guns or bombs, or about any other suspects. Scott said the only
hing he’s heard was on the news, that Robyn was buying the guns for Eric and Dylan. | asked Scott what
1e was wearing that day and he said “jean shorts, a green tee shirt and a green button up shirt over the tee
shirt.” | asked Scott if he uses the Internet and he said no, he does not. | asked Scott if he knows anyone
with a double pierced eyebrow and he said, “No”. | asked if he recalls hearing any unusual announcements
prior to the shooting. Scott said the announcement for the day was “something like wish you weren't here,
four twenty....four twenty”. | asked if he could provide any further information on the Trench Coat Mafia and
)& said, no, he could not. | asked Scott if there was any other information he could think of that wouid help
-with the investigation, and he said, “No”. | then gave Scott my business card and asked him to call me if he

rer bers anything else.

DISPOSITION: Open
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CCANTINUATION O Reporting Agency Reporting Officer Case Report No
SUPPLEMENT X JCSO PETERSON 99-7625-X
Connecting Case Report Mo Victim Name Original Report Date This Repornt
05-18-99
I stion X FIRST DEGREE MURDER Offense Status: Open X Exceptionally Cleared O { Recommend Case:  Review 0O
Reclassificasion [ Cleard by Aerent. O Unfounded [m} Closurs =}
BT | Quantity | Brand Name Descriptian Serial No Lajee Revoiind | Dot
WITNESSES:

Chris Carlstedt, dob/07-08-84
7657 South [ngalls Street
Littleton, Colorado 80123
{303)972-3997

Student - Columbine High School

Douglas Carlstedt, dob/03-04-55
same as above / Work: Lockheed Martin
{303)977-3420

Marji Carlstedt. dob/01-08-56
same as above / Work: same as residence

INVESTIGATION:
.0 05-18-99, at about {000 hours, I responded to 7657 South Ingalls Street to contact and interview witness Chris Carlstedt.

This interview was in reference to0 the shooting at Columbine High School on 04-20-99.

Upon arrival, [ contacted witness Chris Caristedt. his father, witness Douglas Carlstedt, and his mother, witness Marji Carlstedt.

Both parents were present during this interview,

Chris Caristedt advised me that on 04-20-99, he arrived in the cafeteria at Columbine High School between 1110 and 1115 hours.
Chris Carlstedt advised me that upon entering the cafeteria, he was camrying a purplish/blue colored “RE!I™ backpack that he sat
on top of the table that he had selected to sit at. Chnis Carlstedt showed me on the map of the Columbine High School cafeteria
the table he had been seated at. The drawing shows this table as being “PP,” and is located in the center of the cafeteria. Chris
Carlstedt advised he was sisting with the following students at this table on 04-20-99: Kyle Mickelson, Ryan Hasten, and John
Stockton. Chris Carlstedt said he got his tunch from the “Rebel Comer,” and then sat down at table “PP.” Chris Carlstedt also
advised that while seated at the table, he was facing in a westerly direction towards the windows of the cafeteria that are located
on the west side. Chris Carlstedt said ali of a sudden, students in the cafeteria and other people began to shout to get down on

the floor and undemneath the tabies. Chris Carlstedt said he could see people located near the windows on the west side of the

Officer Signature Unit Number | Supervisor [nitials and Date Assigned To Page i
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CCNTINUATION O Reporing Agency Reporting Cificer . Case Report Na
SUPPLEMENT X JCSO PETERSON 99-7625-X
Connecting Case Report No Vietim Name Original Report Date This Report
05-18-99
T wion X FIRST DEGREE MURDER Offense Stamus: Open X Exceptionally Cleared O | Recommend Case:  Raview 0
Reclassification O Cleared by Arrest a Unfounded a Closure w]
T | Quanicy | Brand Name Description Serial No dalen Revotbed | Daramed

cafeteria, getting down on the floor and under the tables, which he did alse. Chris Carlstedt said he was underneath this table
for approximately 20 seconds, and then he saw numerous students running in an easterly direction from the cafeteria awav from
these windows. Chris Carlstedt said he ran west with Stockton, and together they ran to an area which is located in the northeast
area of the kitchen. He said it was just outside of the kitchen in an alcove, and they were in the open at this location. Chris
Carlstedt said there were approximateiy 30 other people at this location, and there were more peaple located by the auditorium.
Chris Carlstedt said he heard one gunshot, which he said sounded like a smail explosion, and the students that were at his location
then ran from the cafeteria 1o the auditorium, where they got up on the stage. He said the doors were open for them to run into
Chris Carlstedt said as they ran up on the stage. they couid hear the fire alarm in the high school going off. He said as vou're
facing from the stage in the auditorium towards the seats for the audience, he ran up the left side of the auditorium. He said the
students later exited the auditorium by running down the hall past the woods room and to the weight room, which are located
on the north side. This is where they exited the school. As they did, an unknown teacher from the high school, told them to get
over the fence to get away from the situation developing at the high school. Chris Caristedt said some of the students were unable

2 get over this fence, so he grabbed a picnic table for them to climb up on so they could get over the fence. As they were geing
over the fence, he said the teacher advised them to keep running. Chris Carlstedt said they ran to either Bowles and Pierce. or
Bowles and Leawood Drive, he was not sure of which location. He said they staved there for a while, and then they went to the
Columbine Library located along Bowles, north and west of the high school. He said while they were at the library, they saw
Kyle Mickelson's mother, Debbie Mickelson, driving in the parking lot. so they went out and contacted her. She then took them

with her away from the area.

[ showed Chris Carlstedt a photograph of the duffle bag and propane tank that were later found in the cafeteria at Columbine High
School. He said he did not recognize eithet item, and did not see them in the cafeteria prior 10 or during this incident. I asked
him if he knew suspect Eric Harris or suspect Dylan Klebold. and he said he did not know them, nor did he know their names
prior to this incident. Chris Carlstedt said he had seen a person in the hallway at Columbine High School that aiways wore a
trench coat and biack lipstick. He said this subject also wore a “Komn™ t-shirt, black in color. He said this person always dressed
in ali black. and he did not know this person’s name, He said as far as he knew, the Trench Coat Mafia students staved to
themseives and did not bother other pe'ople. He stated he never saw anyone teasing or harassing the Trench Coat Mafia students.

Chris Carlstedt said he has not heard of anybody making explosive devices and/or in possession of firearms. He said if he hears
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anything in the future, he wiil contact me as soon as possible.

Chris Carlstedt said on 04-20-99, he was wearing khaki colored shorts, a navy blue shirt, and a black baseball hat that said
“Burton Snowboeards,” Chris Carlstedt said he does not know of any students that have a double pierced eyebrow, and said on
04-20-99, the thought of the day over the Rebel News Network (RNN), he believed was the statement, “Go To Lunch.”

1 gave Chris Carlstedt, Douglas Carlstedt, and Marji Carlstedt a business card with my name and phone number on it. Iadvised

them if they wished to talk to a JCSO Victim Advocate in the future, to contact me and I would make the necessary arrangements

for them.

DISPOSITION: Case is open, pending further investigation.
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JEFFERSON COUNTY DISTRICT ATTORNEY'S OFFICE

AL REPORT
Defendant: HARRIS/KLEBOLD Docket Number:
Date: MAY 9, 1899 Case Number: 99A062
Deputy D.A.: Investigator: DOYLE, PJ

R T T S T T T T S T TR e P e e L TR R T e e
FBI CASE 174A DN-57419
WITNESS CONTROL NUMBER 2604

JCSD CASE 99-7625

Reporting investigator, P.J. Doyle, is a commissioned peace
officer employed by the District Attorney in the First Judicial
Distriet serving Jefferson and Gilpin Counties. I am currently

agsigned to assist in interviewing witnesses from Columbine High
School.

On May S5, 1999 I spoke with Kathrine Marie Carlston. She is a
Freshman.
DOB: 4-17-84
7676 5. Pierce Way
Littleton, CO 80128
303 978-9655
Dad: Larry Carlston Work: 303 3571-1283
Mother: Eileen

Kathrine's father was present during the interview.

Kathrine told me the following:

1 JC-001- 002662



She went to school in the morning like usual. She went to all
of her classes. Things were normal up to the incident. She didn't
go to the cafeteria before lunch, and never noticed any duffle bags.

She got to the cafeteria about 11:0%. Her choir class got out
a little early. She sat at table O {(see diagram} with Jennifer
Barnes and Nicole Boudreau (303 904-0946). S8he said that others
were sitting at the table, but she doesn't remember who they were.
Jennifer Barnes was sitting to the left of Katherine. she put her
back pack down after she got her food. The pack was pretty much
under the table, and next to her chair.

While she was eating, a couple of people came in by the vending
machines. Then, Mr. Sanders came in the cafeteria. He was
screaming to get down. She thought it was a joke and sat there.
Then, a couple of people started to get down and then more got dowm.

Then, everybody was down. She heard =zome shots. She said it
sounded like "rat tat tat". The shets sounded like they were coming
from the ocutside, on the hill. Everybody was crawling around. She
heard more shots, maybe 3 or 4. Every body starting screaming. She
scrambled to near table H. She left her pack at table O.

Kathrine saw people running up the stairs and followed. The
girl in frent of her fell and she helped her and then kept running.
She saw a couple people going to the science hall. She saw Nathan
Anema going in the acience hall. She turned right toward the
science hall. She missed the first door, and the second door was
locked with people still in their seats, having class. She kept
running until her and Nate and a couple of other kids go to a turn
and went into another room. Mr. Sanders ended up in this room,
Someone turned off the lights. The got behind the wall where the
door was, so no one could see them., Daniel Grange ran in and said
that Mr. Sanders got shot. They all sat down and Mr. Sanders walked
in and fell over. Mr. Sanders fell on a rug that was by the white
door. Mr. Sanders pulled himself under a table with his forearms.
David Bachhelder was next to Mr. Sanders. An aide tock David to an

2 JGC-001- 002663



office. The kids sat with the lights out. Mrs. Miller ran in a
couple of times. She came in through the hallway doors.

The kids waited there for about twenty minutes. Katherine
could hear shots and bombs. She said there were over 6 bombs. She
could feel the bombs vibrating on the floor, but couldn't tell where
they were coming from.

She said that things seemed to slow down. Mr. Friessen ran in
and Aaron Hancy said to take off their shirts (to the guys) to use
as compresses for My. Sanders. She thinks that Mrs. Wyatt got a
fire blanket to put on Mr. Sanders. He wag coughing up blood. Mr.
Sanders pretty much layed still until the last half hour they were
in the rcom. She heard him twice saying he couldn't breath. He'd
push himself up and roll over.

Kathrine said that a lot of the time, Mrs. Miller was on the
phone with someone in contact with the SWAT team. The fire alamm

was going off for a couple of hours, then the scheocl bell went off
nen stop.

Kathrine said that the €£irst hour or s¢, they were talking
about their parents being worried about them. They were wondering
where friends and family members were. Some were crying. Some were
praying. Kathrine said, "Mr. Sanders hung in there the whole
time." The person on the phone said the SWAT team would be there
soon., Mr. Sanders said he couldn't make it and said to, "Tell my
girls I love them.”

Before the SWAT team got there, they were told to lay down and
stay still. A SWAT guy came in, she thinks, through the hallway
door. He told them to sit and up and put their hands on their heads
and to walk single file out of there.

They went through several doors through classrcoms, and a
dcorway she never knew about. They went downstairs and had their

3 JC-001- 002664



hands on their heads. A guy in the commons area told them to keep
their hands on their heads and not to touch any of the bags. The
sprinklers were atill going off. There were broken ceiling tiles.
They went up the stairs passed Dan Robaugh and Rachael Scott. At
the top of the hill they ran by the fence to the cement
intersection. Some police came over and took them to the soccer
field. Then they went to Clement Park.

Diagram and team four interview guideline gquestions are
attached.

Neo further information at this time.

Al co-9s

Inv t gatcr Date
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k
** UPDATED APRIL 28, 1999 ** %

TEAM FOUR INTERVIEW GUIDELINE - , ;, ¢
MINIMAL QUESTIONS TO BE ASKED

\‘
Noo
-
§ A
1. Did you ever see the two large duffe] bags in the cafeteria ? N Y :j,
R \
© 0 3
g V'
2. Did you see anyone carrying or in the possession of those duffel bags, at a previous N _ \E\
time ? b
g o \\< \E
A O Ry N
LY
3. Did you see Eric Harris or Dylan Klebold either on Monday of Tuesday ? What were D
they doing ? A 0 L ﬁx
What did they say 7 Were they with anyone else ? \; ’

4. Did you leave anything behind in the cafeteria or anywhere else in the school ?

v@h Zgr)« ¢ J

5. Who were you with in the cafeteria ? Where were you sitting ?

;1 How about the prior week or weekend ?  ilmaee 2 A %
i—o ,
N e N A

7. Have you hea.rd anythmg from anybody else about other suspects, bomb makmg,

6. Did you see or talk to any of the Trench Coat V[aﬁa members on M}Z Mesday

mburig e Vi Voo Ry bt QM/ )
shatre gl whe b A g .
8. What were you wearing ? Did you have a back pack ? What did it lock like and / or -g =
have in it ? Lo~ T e J 'Sﬁ- é/\_ N f
gl Eoutpbe, chon X Al e o
9, How did you Jeave the cafeteria or the building 7 What were the events that made 'é
you leave ? 5 ,(l
<
10. What time did you enter the cafeteria 7 Where did you come from (prior to the ¢ _
cafeteria) ? f
g g
3G-001- 002667 g
&=



** UPDATED APRIL 28, 1999 **
TEAM FOUR INTERVIEW GUIDELINE
MINIMAL QUESTIONS TO BE ASKED

11. Have them mark where they were sitting, their route out of the building and whom
they were with (if kmown) ?

12. How did you exit the building ? Where did you go when you got out and what did
you see on the outside of the building ?

13. Do you use the Internet ? If so, what is your screen name 7 Do you have an ICQ
(aka: { seek you / similar to a chat line) account ?

14. Do you know anybody with a “double pierced eyebrow” ? /\ / &

15. Did you see or hear any unusual announcements prior to the shootings ? Do you
know what the “Thought of the day was” over the Rebel News Network (RNN) ?

,‘_}\ \Q.u‘é: (o A \\ e O \..uf‘l./\.izmj‘ H k“—J
N a0t 9y
16. Can you prov:de any further information on the members of the Trench Coat Mafia ?

\<..N\—--L A n S =
17. Ask the parents if the kids have told them a.nythmg else ? anferent ? fﬁ "‘f

SX\ 6-04—0\.0

MM\\G— \Q\\%o\/\,&‘ /Vﬂjubw‘-b
Sost ) “

ﬂw S Gennr



669



FD-302 (Rev. 10-6-35)

-1 -
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 4/30/99

on 4/27/9%, Jacqueline Carroll, DOB 2/14/99, 5682 South
Ingalls, Street, Littleton, Coloradc 80123, was advised of the
identity of the interviewing Agent, and the nature and purpose of
the interview. She was interviewed in the presence of her
Mother, Suzanne Carroll. She provided the following informatien.

on 4/20/%9, Jackie went to school at Columbine, and
arrived at approximately 7:00 a.m. She went to her first four
classes, and everything seemed normal to her. Prior to lunch,
she has an off hour. 1In lieu of her off hour, she went to a
local subway, and then returned to school to the cafeteria. She
arrived back at approximately 10:45 a.m. She then went to the
math classrocom area to meet her boyfriend, Brion Teneyck. After
meeting her boyfriend, she went back to the cafeteria at
approximately 11:15 a.m. She then bought some chips on the lunch
line and returned to her table. She does not recall seeing any
duffel bags that caught her attention, however she said that
there are many large duffel bags in the cafeteria on any given
day. To the best of her reccllection, she was sitting with
friends at table II. The following students were sitting at the
table with her.

Tim Vacca

Jill Kamens

Breanna Lomely

Jessica Friedman

Brock LNU

Ashley Pimle

Josh Brinkl eg JC-004- 002670
Andy Perliman

O -] O s W

She sat back down at her table when she suddenly heard somecne
velling get down, followed by Mr. Sanders and Mr. Kreitzer also
velling the same. She looked towards the windows, and saw smoke
and heard a big boom. Jackie and her friends got down under the
table. She then got up and saw two individuals whom she could
not identify dressed in black, c<rouched near the windows peeking
ingide the cafeteria. People began screaming and yelling to get
out. She then got up and ran to the stairs, and subseguently
down the hall past the math and science wings. As she was
running down the hallway, she heard shots being fired. The group

nvestigationon  4/27/99 at Denver, Colorado

Fle# 174A-DN-57419/ 99-7625/ DN 11738 Date dictated 4/30/99

» SA Russell J. Atanasiogy”’

Trus document contamns aether recommendations nor conclusions of the FBI 1t is the property of the FBland !s loaned to vour agency



FD-302a (Rev. 10-6-95)

174A-DN-57419/ 99-7625/ DN 1178

Continuaton of FD-302 of Jacqueline Carroll ,On 4/27/99 . Pa_ge

she was running with exited next to the math wing, and then ran
across Pilerce, jumped the fence, and went the park and waited.

Jackie never saw anyone carrying any duffel bags that
stood out in her mind. She never talked to XKlebeold, Harris, or
any of the Trench Coat Mafia (TCM) people. 8She did not see
Klebold or Harris Mcnday or Tuesday. She did not associate with
any of the TCM, because her group of friends consist of all
athletes. She also knows that TCM type people are mean, strange
and act weird.

The following is a list of names of individuals that
may be friends and/cr associates of the TCM.

Chantel Berry
Jaylea Black
Jeremy Parkinson
Keith Parkinson
Alejandra Marsh
George Schreiner
Pamela Silva

h AL L B

Finally, Jackie was told by a girl named Kim Fox that
the TCM has said that they will get the rest of the Coclumbine
students that were not attacked when they go to Chatfield.

JC-001- 002671
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Progress Report: Assist to Jefferson County Sheriff
Investigator: Floyd R. Merenkov
Date:04/23/59 .

On April twenty, 1999, this investigator was paged to respond into the Arapahoe County
Sheriffs Office Investigations Division, concerning a shooting incident that was in progress at the
Columbine High School, located in the unincorporated area of Jefferson County, Colorado.

At approximately 1500 hrs this investigator was assigned along with ACSO Investigator
Chris Manos to go to 6469 S. Yukon Street, also located in the unincorporated area of Jefferson
County, Colorade. We were instructed to attempt contact with a juvenile named Anthony Caruso,
who was reported to be a friend of suspects:

Harris, Eric
and

At approximately 1530 hrs both investigators arrived in the area of 6469 S. Yukon Street.
Investigators observed a pick up truck in the drive way of the residence and a red Chevy on the
north side of the house bearing Colorado License GBT9748.

At approximately 1541 hrs this investigator observed a white male subject with graying
hair exis the house and open the overhead garage door. The subject entered and then exited the
garage closing the door. The subject got into the truck preparing to leave, this information was
transmitted to investigations base. Base advised we should attempt to contact and identify the
subject. This investigator along with investigator Manos contacted the male subject.

When asked the male subject identified himself as:

Caruso, Anthony

6469 S. Yukon St.
Lirtleton, Co 80123
DOB: 06/06/33

CO. PIN:92-036-9675
Phone: (303} $79-3044

Mr. Caruso was asked if he had a son named Anthony that attended Columbine High
School. Mr Caruso advised he did not have a son named Anthony, but he did have three other
sons that attended Cotumbine High Schoeol. He described his sons as follows: Jerome age 18,
Jonathan age 16 and Justin age 14. Mr. Carusc was asked if any of his sons knew or assoctated
with either an Eric Harris or amlr. Caruso responded that did not know of a

ut he thought his son Jonathan xnew Eric Harris. Mr.Caruso, was given this investigators
card and toid to page or call after taiking with his sons to confirm there knowledge of either
subject. Mr. Caruso paged this investigator back but { was unable to call back till the foliowing
morning.

The following moming [ spoke briefly with Mrs. Caruso telling her [ would be back in
touch concerning interview of her sons. Supervision was advised that the Caruso’s had contacted
this investigator. It was at this time supervision advised Investigator Brice MooMaw had already
contacted the Caruso's and for this investigator to disregard contacting them.

That concluded this investigators involvement in this case.

4C-004- 002674



PROGRESS REPORT

CR # 99-16215

ASSIST TO JEFFERSON COUNTY

TYPED BY INVESTIGATOR JACKLYN GEE (ARAPAHOE COUNTY)

On 042199, as an assist to Investigator Brice Moomaw, this Investigator responded to
7056 W. Rowland Ave. in Littleton, Colorado (Ph# 303-979-3152) and met with a

student of Columbine High School reported to have information on the shooting that had
occurred on 042099.

Upon arrival, this Investigator met with the student , identified as:

Canuso, Anthony William
Dob: 042134

Anthony’s parents, identified as:

Caruso, Anthony Joseph
Dob: 070949
and

Caruse,”Pam” Roberta Ann
Dob 071348

were also present. Anthony advised the following:

That Anthony was in the lunch room at Columbine High School on 042099 with
his friends, Sean Graves and Lance Kirkland.

That Sean and Lance were walking ahead of Anthony to exit the lunchroom and
Anthony was lagging behind to finish eating his pizza.

That Anthony was by the vending machines in the lunchroom when he heard,
“ pop,pop,pop.”

That Anthony saw Sean “go down”, and also saw someone pulling Sean back into
the lunchroom,

That Anthony heard an unidentified teacher yelling, “get down, get down” , then
heard “bombs” going off which he described as very loud, causing a ringing in his
ears.

That initially Anthony stated the he thought it was a joke and firecrackers were go-
ing off, then when he realized it wasn’t a joke he thought, “this ain’t happening,
ain’t real, ain’t happening at my school.”

Page 1 of 2



That Anthony began running, stating that there was a “sea of people” going every-
where, and further advised that he thought that Lance had gotten lost in the crowd
and was running behind him.

That Anthony ran upstairs with “tons of people” and out of an exit to the field
where Anthony saw smoke in the parking lot.

That Anthony did not see the suspects, although advised that he did not personally
know “Dylan” (Klebold), but has seen him in the halls and also said that he never
saw “Dylan” wearing a trench coat and described him as a “normal guy.”

This Investigator also spoke to a subject identified as:

Hodgson, Burt
Dob- 082854

who -esides at 7116 W. Rowland Ave | Littleton, Co. (Ph#303-979-5206). Burt advised
the following:

That his daughter, identified as:

Hodgson, Jennifer Ann
Dob: 070684

was a student at Columbine High School.
That Jennifer was not available, but was at school during the incident on 042199.

That Jennifer told Burt that when she saw the “trench coat sob’s” in the hall
(prior to this incident), she would turn and walk the other way to avoid them.

That Jennifer was in the gymnasium when she heard “popping” and hid in the
weight room with some other kid’s until a teacher (Mr. Marshall), lead her and the
other kids out of the closet to safety and told them to run.

That Jennifer got out of the school and went home
On 042199, this Investigator and Investigator Moomaw responded to Swedish Hospital

to meet with the families of Ann Marie Hochhalter, Valerie Schnurr, Richard Castaldo,
and Sean Graves to check on their status.

JC-001- 002676
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
AORTING AGENT: KARLA SARNACKI CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-07-99
OFFENSE: ACA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/ JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN2607, FBI: 174A-DN.57419, JCSO: CR#99-7625, TEAM 4,
CAFETERIA WITNESSES, COLUMBINE HIGH SCHOOL

SUSPECT:
ERIC HARRIS
DYLAN KLEBOLD

WITNESS:

1. CARUSO, JONATHAN, W/M, DOB: 11-04-82
6469 South Yukon Street, Littleton, CO 80123, 303-979-5044
Mother: Sandi Caruso, 6469 South Yukon Street, Littieton, CO 80123, 303-979-5044, work: 303-850-2089
Father. Tony Caruso, 6469 South Yukon Street, Littleton, CO 80123, 303-979-5044, work: 303-879-5044

INVESTIGATION;

On 05-07-99 at 1045 hours | interviewed Jonathan Caruso in the presence of his mother at his home.
Jonathan stated he drove to school the morning of 04-20-99 arriving at 0710 hours. He parked in the senior
parking lot and entered the school through the first of the south cafeteria doors. He stated he noticed nothing
unusual going on.

Jonathan stated he has seen KLEBOLD before but he had never seen HARRIS. He did not know them
by name. He stated he recognized KLEBOLD because he always wore a black baseball cap backwards
KLEBOLD also usually had on the long, black trench coat. Jonathan was not familiar with the rest of the TCM
group. He stated he did not see any of them that moming in between classes.

Jonathan stated he went upstairs to his locker. He stated his second hour is an off hour and he left the
school. He retumed to the schoo! with Katie Kostelecky. They parked in the same spot in the senior parking lot
and returned at approximately 0930 to 0945 hours through the same doors. He stated they sat down in the
cafeteria and there were five to ten tables full of kids.

Jonathan sat at table number “T" to the end of the third period untit the beil rang and he and Katie left to
go to their fourth hour class which is science. After the class he walked down the hall to the cafeteria and went
to a serving line. He left the serving line and sat at *JJ" table. He stated he was there ten to fifteen minutes when
the commotion began. He stated four kids ran in the west exit door of the cafeteria and said that someone had

Page 1 of 2
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
. PORTING AGENT: KARLA SARNACKI CASE NUMBER: 99-3388586
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-07-8%9
OFFENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/ JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN2607, FBl: 174A-DN-57419, JCSO: CR#99-7625, TEAM 4,
CAFETERIA WITNESSES, COLUMBINE HIGH SCHOOL

been shot outside. He said a teacher and janitor toid everycne ta get under the table, He stated they got under
the table and at the time thought it was some kind of senior prank. Jonathan stated he got up briefly and saw an
explosion from a car outside in the parking lot. He thought this car was Eric Conan’s Pathfinder.

Jonathan said that he ran into the elevator and took the elevatar to the second floor. When the doors
opened they saw smoke upstairs so they went back downstairs in the elevator. The door opened and he heard
gunfire. He stated Mr. Andres grabbed he and some other kids out of the elevator. They were toid to go into the
auditorium. He stated both Mr. Andres (Jr. and Sr.) locked the doors in the auditorium. They were there ten to
fifteen minutes before a janitor used a key to get into the auditorium from the lower level. The janitor toid everycne
that he couid get them out and instructed them to follow him. He stated that the alarm was going off as he entered
the auditorium. When they left the auditorium they stayed in the lower level and exited the schooi fram the south
exit door.

Jonathan stated he had a black Eastpack backpack with a yellow strip on the front pocket. Inside wera
journals, notebooks, and a math book. He stated he was wearing jeans at the time and couid not remember what
shirt. Jonathan did not remember what the thought of the day was.

. _ . ! l
Wac..\_ﬁ.“ SW.Q_,——_JO\ 1370y f(' —_ 57;'»/‘1'6’
Detective's signature/number/date Ser eant's mgnature{numéerfdate
Page 2 of 2
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JEFFERSON CQUNTY DISTRICT ATTORNEY'S QFFICE

SUPPLEMENTAL REPORT

Defendant: (Columbine shooting) Docket Number: 9%5A060 (R)
Date: 0S0599 Case Number: 99-~7625
Deputy D.A,.: Investigator: Mike Heylin
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WITNESS:

Pat Carusc DOCB: 042184
7056 W. Rowland Ave.
Littleton, CO 80123
303-979-3152
¢/o mether; Pam Carusc {(w} 303-742-3106

father; Tony Caruso (w) 303-289-3500
-CHS student; in cafeteria at table YY for 4th hour with Preston
Jordan, Nick Buhrer, Tony Somaro, and Brian Adams; in cafeteria at
table EE for lunch hour with David Lockwood, Jon Fries, and Jamie
Amo; is neighbor to Chris and Nicole Markham and has seen trench
coat students at the Markham home; saw a trench ccat suspect at time
of shooting on west side of stairs that are outside the cafeteria
pointing a small gun at a wounded student; saw that suspect throw
something into the west lot that flipped over and over like a
revolver; saw this suspect reach into coat and pull ocut scome kind of
black bag; thought this suspect locked like a trench cecat student he
has seen before who had bad acne,

INVESTIGATION:

O May 4, 19%9 at 1001 hours 1 interviewed Pat Caruso at his home
with his father present. I had just finished an interview with
Pat's twin brother, Anthony. Pat told me the following:

* He 1s a freshman at Columbine High.
JC-001-002683

1



* When asked abhout Eric¢ Harris, he said that he has seen him once
or twice in school but never heard the name before. He did not know

Erie by face or name.

* When asked about Dylan XKlebold, he said that he never saw him
in schoeol before and did not know him by face or name. He said that
about one year ago, he thought he may have sesn Dylan at the home of
a friend, Chris Markham.

* When asked if he knew any other trench cooat students, he
relatad the situation at the Markham's home. He is friemnds with
Chris Markham who is alseo a freshman at Columbine. He said that
Chris has an older sister named Nicole who is dating a trench coat
student. He said that the Markham's live on §. Pierce Ct. ijust
around the corner from him. He thought that Nicole's mother had
told him to the effect a while ago that Nicole and the trench ceat
student were planning on getting married and that the trench coat
student would be moving in with them., He described the trench coat
student as being named, "Chris.® He described "Chris" as tall,
heavy, with shaved blond hair. He saw this "Chris" over at the
Markham's around the end of 1998, beginning of 13%9. He said that
"Chris" is into action figures and paint ball guns.

* When asked about a — he said he dees not know him but

has heard his name in relation to the trench coat students.

* When asked about a _ he said he has not heard of

that name.

* He then related that after the shooting he cobtained a ride from
a sophomore named Aaron (last pame unknown) and a Jjunior named
Branden (last name unknown) who told them that they heard a year
agoc, when he was in junior high, that the trench coat students would
take over the school some day. He said that Brandon is currently in
his 5th hour German class.

JC-001- 002684



* Be then described a trench coat student who he has seen on
occasion walk past him on the way home from school. He last saw
this student in March. He was walking home with Lance Kirklin and
when they saw this student, they felt intimidated by his presence.
They were walking south on Pierce and turning west on Portland. The
trench coat student they saw continued walking south on Pierce St.
He desgcribed this student as;

-white male, tall, skinny, walked hunched over, had curly long
dark brown hair, a Boston Red Sox c¢ap backwards, severe acne,
waaring the black trench coat, high "biker" boots, black pants, and
a tie-dyed shirt.

* He said that students at school would make fun of that student
he saw. He said that student was not EBric Harris or Dylan Klebcold.

* He also said that a girl whe was in his last semester language

arts class, Nicele Dicky, was dating one of the trench coat students.

* He said that about one month age, he and his father saw about S
of the trench coat students outside at the Markham home. He could
not describe them or the car they were around.

* When asked if he saw any of the trench coat students or their
associates on the day of the shoeting, he said he did not see any of
them.

* When asked, he said there were no unusual or suspicious objects
around school the day of the shooting. When asked specifically, he
saw no duffle bags.

* On the day of the shooting, he did not have a 4th hour class.
He spent that time in the cafeteria. Upon locking at the cafeteria
diagram, he thought he was seated at table YY for the 4th period.
He was sitting there with Preston Jordan, Nick Buhrer, Tony Somaro,
and Brian Adams.

JC-001- 002685



* When 4th hour was over, he moved tc another table close by that
wag near a pillar. He thought the tabkble was EE. He was at that
table with David Lockwood, Jon Fries, and Jamie Amo. He did not go
to any food line for lunch.

* He thought there were at least S0 students in the cafeteria
with him for 4th hour class time.

* Whnen asked again, he never saw any objects or duffle bags
laying around.

* He thought they were about 15 minutes into the lunch perioed
when he saw everyone by the west windows stand up and look outside.,
He meoved a few takles over toward the window and stood on a chair to
see out thinking there was a fight.

s He then saw a male student outside the west windows crawling on
the ground with a bloody knee. He said the student crawling was
wearing a t-shirt and light blue jeans.

* He then saw a trench coat suspect walk around the corner of his
view down the hill on the west side of the stalrs ocutside the
cafeteria. He saw this suspect point a small gun at the student who
was wounded. He then saw this suspect throw something into the west
lot. He thought it locked like a revolver as it flipped over and
over after it was thrown. He then saw the suspect open the trench
coat and take out a large black bag that locked like a garbage bag.
He still thought that the situation was some kind of a fight.

* He described the suspect he saw as follows:

~-tall, wearing big "biker" boots, black leather pants, black
trench coat, pink tie-dyed shirt tucked intc the pants. When asked
if the suspect was wearing a hat, he did not know saying it could
have been a beanie-type hat. When asked if it could have been a
ball cap turned backwards, he said, "could be." His impression was

4 JC-001- 002686



that the suspect looked like the one he saw while walking home
described earlier.

* He sgsaid this suspect then walked back up the hill and ocut of
his sight by the west doors on the second level.

* He then saw Mr. Sanders coming in from the west cafeteria doer
area and tell everyone toc get down and that there were "gunshokts."
He then was under a table with a David Smith. He thought now he was
possibly at table RR. He then heard twe gunshots.

* He then ran out of the cafeteria with everycne else. He went
up the stairs and then left, down the math hallway and ocut the east
doors to that hallway. While running, he said there were fLeachers
who were telling the students to stop and slow down. He also heard
about four gunshots that sounded like they were coming from the

library area. He then ran to Leawood Park.

* He was wearing a white ball cap, jeans and a t-shirt that day in

school.

Thig concluded my interview with Pat Caruso.

AT oy

Investigator Date
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/25/9%9
*FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH 5CHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN3554, FBI: 4A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

SUSPECTS: Eric Harmis
Dylan Klebold

WITNESS: CARUTHERS, Sue  dob: 12/5/43 (Teacher at Columbine High School)
1195 Upham Court
Lakewood, CO 80226
303-237-4732
303-982-4456 (wk)

INVESTIGATION:

On 5/21/99 [ was assigned information control number DN3554 for follow up investigation. The information
itrol narrative indicated that a student, Sean Nossaman, had indicated that lunch employee, Ms. Caruthers,

was in the cafeteria when the incident began. Follow up investigation found that Sue Caruthers is not a lunch

employee, however she is a teacher at Columbine High School.

On 5/25/99 T responded to 1195 Upham Court and met with Sue Caruthers. She in fact confirmed that she was
in the commons when the incident began. Sue Caruthers indicated that she arrived at Columbine High School at
approximately 7:05 or 7:10am on 4/20/99. She parked in the faculty parking lot and entered through the main
entrance and went to the main offices to pick up her mail. She then went to the English rooms and prepared
some videos for her language arts classes. Her first hour class was in room LA4; she taught that class and then
for second hour class she went to the English office to prepare for her third hour class, which again was in LA4,
For fourth hour she was in the auditorium with her advanced acting class, where they were rehearsing final
productions. She said that after the bell rang, she went to the English office to get two dollars from her purse so
she could purchase lunch. She met another teacher on the way down to the commons area, Joyce Jankowski,

and went down the main hall and then down the stairs into the commons, across the south wall and then into the

Page 1 of 4
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/25/99
FFENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN3554, FBl: 4A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

rear of the kitchen area, where there is a place for facuity to pay for lunch. She said she’d purchased her lunch
and was about to exit when she heard what she believes to be shooting, and then heard Mr. Sanders yelling
they 've got guns! They 're shooting, get down! She said that she remembers that the cafeteria personnel were
pulling down the metal doors near the service lines, and she grabbed her food and went into the faculty lounge.
She remembers thinking that she didn’t want to be in the kitchen. When she got into the faculty lounge, there
was another teacher, Karen Nelson, who was already on the phone with 911 relaying back and forth between the
window and the faculty lounge and 911 what was going on. Caruthers took the phone and relayed to the 911
operator while Nelson stayed at the window. She said that she could hear screaming and shooting, and they all
decided that they needed to hide. She hung up the phone and they all went into the faculty restroom. She
identified the other people with her as Nick Foss, Sean Nossaman, Tim Castle, Amy Bumett, and Joyce
Jankowski. She said that they could not see what the other students were doing, however she did hear people
king from the kitchen area. At one point she heard someone saying Let me in..Jet me in. She said that when
they were in the faculty restroom they turned off the lights and locked the door and were extremely quiet. She
estimated that they got into the faculty restroom at approximately 11:25 and that they were in there for at least
15 minutes, when the fire alarm started to go off. The students then said that they needed to get out of the
building because the fire alarm was going off. She told them no, this would be like Jonesboro, we need io stay
in, they will shoot us if we go out. They said they then heard more shooting and loud explosions and then it was
quiet for a while. She said that approximately 11:50 they heard some more shooting and a loud explosion that
shook the wall. She said just prior to this loud explosion, she could smell propane. She said that someone told
her it was natural gas and she, familiar with camping, said no, that this was definitely a propane smell that she
could smell. She said that around 12:00 they heard velling in the kitchen, somecne yelling [ know you ‘re in
there! They heard more pounding and more gunfire and more bombs, she couldn’t recall exactly how many.
She said that they decided to get Joyce into the ceiling, (Joyce being Joyce Jankowski), to see if she could get
through a vent. As she crawled across the ceiling tiles, she fell through into the teacher’s lounge. She said thata

student was also in the ceiling and yelled to them that they needed to get outside, that the suspects were no

Page 2 of 4
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTiIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/25/99
*FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN3554, FBI: 4A-DN57419, JCS50: CR #99-7625

longer in the cafeteria. She couldn’t be sure who yelled this. She said that they then ran outside the faculty
lounge and directly outside the door, when they were confronted by a SWAT team who told them to hide by
some bushes, get down and put their hands up, with which Caruthers and the students and other faculty
members complied. She said they were then directed to run up the hill and hide by a police car. She estimated
that it was about 12:20 when she got out of the school. Caruthers said that she could identify two distinet types
of gunfire. One was a light, more rapid fire and the other was more of a blast which she thought was coming

from a shotgun.

Caruthers said she was not aware of the term trench ceoat mafia, but she was aware of students who did not fit in.
She said that when she looked at this year’s yearbock, she was surprised to see that one of her students, Alex
Marsh, was associated with the group. She was unaware of any problems between the trench coat mafia and

ier students. She said that she had both Eric Harris and Dylan Klebold in the freshman English class. She
said that neither of them caused or posed any problems in the class. She described them as good students,
however a little withdrawn. She also had Dylan Klebold working for her on several play productions. She
described him as being very efficient. She said that on one occasion she remembers that he didn’t show up for
the production he was supposed to be at for rehearsal and that she asked a friend of his, Zack Heckler, where he
was. Zack Heckler told her that Dylan Klebold had been in an anger management class. She asked Dylan
Klebold about this when he came to the class and he didn’t wish to provide any details other than he’d done
something wrong and he had to go to this class. She describes him as being very respectful and courtecus, and
never showed any disrespect for her or any other faculty while she was around. She did recall that Eric Harris
and Dylan Klebold both wore baggy pants and military boots but never observed any behavioral problems.
Caruthers did not know of any students with a double pierced eyebrow. She does not have Internet access at
home and does not know how to use the Internet at school. She did not see the Rebel News Network thought of
the day She’s unaware of any students talking about making bombs, exploding bombs, stockpiling weapons

and ammunition.

Page 3 of 4
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/25/99
‘FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN3554, FBI: 4A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

Caruthers did say that she left her purse and all its contents, which includes her driver’s license and various
credit cards, in the English teacher’s lounge in the file cabinet. Caruthers could provide no further information

for the investigation as she did not see any of the suspects.

A4 e crm NK/L«-,MM 4/3;)?9

Derecgfg Signature/Number/Date Sergeant’s Signature/Number/Date
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CONTINUATION Reporting Ageniy Reporting Officer Tase Keport NO
SUPPLEMEMNT JCSO M. Russell 99-7625
“Coanecting Case Report Mo um Name port Laza eport
05-05-99
Classification Qffense Stanss: Open Exceptionally Cleared Recommend Case: Review
Rer' nification Cleared by Arrest Unfounded Closure
I Vaie | Ve Value
No. | Brand Name Description Serisi No. Stolen | Recovered | Damaged
Narrative:

Re: Control #2606

On 05-05-99, contact was made with Joshua Casey at his residence at 8079 S. Marshall St., Littteton, CO.
He confirmed being a freshman at CHS, and being present at the school on 04-20-99. He noted being
oresent in the cafeteria during 4™ hour (1020-1110) seated at table “LL". He is assigned to “A” lunch (5"
4our), and noted at that time moving to tabte “O0” where he was seated with Jenny Neifeh and Jamie
Thurmon. Ancther student at the tabie, Steve Dreadon, was in the lunch line when the incident began.

e first noted begin made aware of trouble when 2 janitors ran from the area of the kitchen, yelling for
averyone to “get down”. Shortly thereafter, he heard what he believed to be gunshots coming from the
area of the west door. Students began running from the cafeteria and Casey and 10-12 other students got
on the elevator and went up to the main floor. As the deor opened on the main floor, they noticed smoke in
the hail and returned to the cafeteria without exiting.

Again in the cafeteria, he and other students exited through the kitchen to the foreign language hall,
wventually arriving in the auditorium where Mr. Andres, with the assistance of a janitor, opened an
auditorium door and he exited the school and proceed to Leawood Park.

Casey did not see any duffle bags in the cafeteria, not did he see any suspicious activity prior to the initial
notifications of trouble in the school.

Casey does utilize aci, his screen name is Ramco200.

1C-001- 002696

Cfficer Signature Umit Nomber | Supearvisas Inifials and Date Page _1__
of _1

P W, CRORME DRI Daveannd Mt P A WS A Fah o T T



¢V

00'1691



TINUATION Feporead Aeacy I Repaing O et
© ¢LeMENT JCSO M. Russell 99.7625
Cou Secting C:.36 Report No. Vot Nme Uniginal Repon Thaic | his Repovt

04-03-1999
Classification Offense Sms: Open Exceptionally Cleared Recommend Case: Review
Reciassification Cleared by Amrest Unfounded Closum
T | Value Value Value
No. | Brand Name Description Seriai No. Siolen | Recovered | Dammged

Narrative:
Re: Control #1965

On 04-30-1999, witness Devin Castesl was interviewed at his residence, 8000 W. Crestline Ave., #1215,
(303-948-2403). He acknowledges being at CHS on 04-20-1989, and was present in the lunchroom at “A”
tunch, seated at table “FF”. He identifies other students at his table as 1. Chris Donnelly; 2. Tim Miller,/
3.Jeff Morroni; 4. Jacob Himmelstrand, 5 Patrick Vassar; and 6. Austiry(LNU).

He first became aware of problems in the school when he heard a janitor, Lee, yelling for everyone to “Get
Down”. He immediately ran from the lunchroom to the main level, exited the school via the east door and
proceeded directly to Leawood Park.
He did not confront any gunmen at the school. The witness, an Afro-American, noting having a physicai
education class with Klebold last semester and was iockered directly next to him. He reports no incidents of
threats or other racial insults.

je confirms use of the internet, and provided his screen name as DMC3475671.

His  skpack, described as a black “Jeep” bag, was left in his gym locker.

JC-001- 002698
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JEFFERSON COUNTY DISTRICT ATTORNEY'S OFFICE

SUPPL AL REPORT
Defandant: Docket Number:
Date: May 12, 1999 Case Number: 174A-DN37419
99-7625
CN 1552
Deputy D.A.: Investigator: Lauck
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Devin Casteel

8000 W. Crestline Ave., #1215
Littleton, CC., 80127
303/948-2403

Oon May 11, 1999%, this investigatcr met with Devin Casteel at
his residence. He stated that on the day of this incident, after
completing his fourth hour math class, he arrived in the cafeteria
at approximately 11:15 a.m.. He could not recall exactly where he
had been seated, but did indicate that he was somewhere in the
vicinity of the center of the cafeteria. He placed his initials on
the prepared sketch, see attached. He advised that he had not seen
anything unusual, nor had he heard any rumors about trouble. He said
one of the school janitors came into the cafeteria and told students
to get down under their tables. Devin advised that he heard what
sounded like a firecracker explode. He said that he and many of the
students immediately ran for the stairs going to the upper level of
the school. Devin said that as he was going up the stairs, he heard
at least five more "pops." He stated that he ran down a main hallway
which goes between the math and sccial studies halls and then out a
door and into Leawood Park. He said that he and others stayed there
for about fifteen minutes before running to a residence in the
neighborhood. He identified that residence as that of another
student - Lindsey Blair.

JC-001- 002699



Devin advised that he did know who Dylan Klebold wasg as they
were both in the same weight training class during the first
gemester of the school year. He said he never talked to him and had
no knowledge of Dylan's friends.

Devin stated that he had left his backpack in his gym locker
that day and further, that he had been wearing blue shorts and a

white T-shirt.

Investigation continues.

G//}éﬂ $-42.99

%Efgggzgator Date
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